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Møtereferat 
 

ÅRSMØTE MANDAL VENSTRE 10. JANUAR 2011 
 
 
Møtested: Tidemandgården 
Møtetid: 19:00-22:30 
 
I alt 11 medlemmer og gjester til stede 
 

1. Velkommen! 
 
Lederen åpnet møtet og ønsket alle velkommen  
 

2. Konstituering 
 
Innkallingen ble godkjent. 
 
Valg av møteleder:    Trond Birkeland 
Valg av referent:    Stein Inge Dahn 
Underskrivere av protokoll:  Leif Hoven, Sissel Wendt 
Alle valg var enstemmige. 
 
Sakslisten ble godkjent. 
Ingvild Wetrhus Thorsvik foreslo at møtereferat og protokoller skulle legges ut på Mandal 
Venstres internettsider. Dette ble enstemmig vedtatt 
 

3. Informasjon fra Agder Venstre 
 
Nestleder i Agder Venstre, Stein Inge Dahn informerte om fylkeslaget og utfordringer og 
muligheter ved forestående valgkamp – spesielt med henblikk på prosessen mot eventuell 
sammenslåing av de to Agderfylkene. Venstre på Agder har ved å slå sammen fylkeslagene 
vist seg som en progressiv og fremtidsrettet partiorganisasjon, og det sammenslåtte Agder 
Venstre vil bestå uavhengig av hva som skjer med fylkene eller fylkesgrensen etter valget i 
2011. Venstres leder Trine Skei Grande vil besøke årsmøtet i fylkeslaget som skal arrangeres i 
Grimstad 12.- 13. februar. 
 

4. Årsmelding 
 
Leder leste årsmeldingen. Det framkom merknader om at Mandal Venstres kritiske holdning 
til kommunens kjøp av de tidligere sykehusbygningene burde vært omtalt som en av de 
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sentrale sakene som lokallaget har arbeidet med. Det ble videre kommentert at også Sigurd 
Bjørn Kastrud har bidratt med hjelp til Senter for eldre. Årsmeldingen ble godkjent med 
disse merknadene.  
 

5. Politisk regnskap 
 
Bystyremedlem Torgrim Olsen gjennomgikk politisk regnskap. Følgende punkter ble omtalt: 
 

• Torgrim Olsen har fungert som fjerde varamann til driftsstyret 
• Torgrim Olsen har vært medlem av styret i kommunalt råd for funksjonshemmede 
• Mandal Venstre har arbeidet aktiv for å utvide sykkelvegnettet, og har vært kritisk til 

at videreføring av prosjektet med Sykkelby Mandal ikke er bedre tydeliggjort i 
budsjettet 

• Det har vært fokusert på Klima- og miljøplanen, som varer ut 2015 
• Det har vært arbeidet med bevaring av det gamle Middelskolebygget 
• Styrking av kollektivtransporten og mangel på rutebilstasjon har vært en viktig sak, 

bl.a. med interpellasjon i bystyret 
• Kommunens økonomi har til tider vært svært anstrengt 
• Gruppeledermøtet har vært aktivt, bl.a. i forbindelse med ansettelse av rådmann 
  

 
6. Innlegg ved invitert gjest – rådmann Knut Sæther 
 

Rådmann i Mandal kommune, Knut Sæther, holdt et innlegg hvor han innledet med å 
redegjøre for sin omfattende bakgrunn fra ulike stillinger i kommunal forvalting.  
 
Følgende punkter ble omtalt i hans innlegg:  
 

• Mandal kommune scorer godt på sammenligninger med andre kommuner.  
• Alvorlige varsellamper blinker for kommuneøkonomien 
• Mandal kommune har et inntektsnivå som ligger på kun 83 prosent av 

landsgjennomsnittet. 
• Kommunen er avhengig av å komme ned på gjeldsnivå som innebærer at man klarer å 

betjene avdragene på gjelden. 
• Kommunens administrasjon sliter med for liten kapasitet. Spesielt anses det som 

alvorlig at Mandal kommune er for svak på økonomisk analyse, controllervirksomhet 
og innkjøpsaktivitet. 

• Rådmannen er innstilt på å ta de ansatte med på råd i et prosjekt for å følge opp 
bystyrets signaler om å gjøre noe med bunnlinja.  

• Driften av kulturhuset var ikke godt fundert. Nå har kommunen imidlertid fått et 
driftsbudsjett som det kan drives forsvarlig ut fra.  

• Et av de viktigste grepene som kommunen kan påvirke, er næringsutvikling. Her 
jobbes det godt for tiden. Desidert mest spennende er reguleringsplan for Strømsvika 
og ny rigghavn.  

• Av økonomiske årsaker er det er veldig viktig å få virksomhet inn i sykehuset så fort 
som svint. Men dette kan vise seg å være en stor utfordring. Det er veldig kostbart å 
endre på eksisterende bygningsmasse – for eksempel for å omdanne bygningsmasse 
som er tilpasset sykehusvirksomhet til undervisningslokaler.  
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• I forbindelse med rullering av kommuneplan, er det behov for å se nærmere på 
byutvikling og sentrumsutvikling. 

• Det er lite grunn til å tro at rutebilstasjonen blir liggende der den er i dag. 
• Det er behov for å se både på den administrative og politiske organiseringen. 

Driftsstyret bør ha litt større fullmakt enn hva det har i dag.  
• Det må skje noe med kommunestrukturen. Vi kommer aldri videre dersom 

forutsetningen er enighet. Stortinget må bestemme. 
• Våre interkommunale ordninger er inneffektive. Listerregionen er mye bedre enn 

Lindesnesregionen. Lindesnesregionen anses imidlertid for å ha en ideell størrelse sett 
i forhold til hvordan fremtidens kommunestruktur bør være. 

 
6. Regnskap, revisjon og budsjett 

 
Revisor gjennomgikk regnskapet. Saldo pr 31.12.2010 var kr 7709,02. Regnskapet ble 
enstemmig godkjent. 
 
Det ble stilt spørsmål ved om det var naturlig av et politisk parti å bruke midler til blomster til 
Senter for eldre.  
Det ble vedtatt å oversende saken til styret, som avgjør om etablert praksis skal 
videreføres. 
 
Årsmøtet diskuterte budsjett for 2011 – spesielt med henblikk på at inneværende år et er 
valgkampår. 
Årsmøtet vedtok et budsjett med kr 20.000 i utgifter. Styret ble gitt i oppdrag å 
prioritere valgkampen. 
 

7. Signering av valglister 
 
Trond Birkeland og Ingvild Wetrhus Thorsvik ble valgt. som tillitsvalgte for valglistene 
som var vedtatt på nominasjonsmøtet. 
 

8. Innspill og kommentarer fra Mandal Venstre til utkast til 
fylkesvalgprogram for Agder Venstre 
 
Årsmøtet diskuterte programutkastet. Årsmøtet vedtok å sende merknader innen fristen 
11. januar på følgende punkter: 
 

• Påpekning om at språkformuleringen i offentlige saksdokumenter bør være 
tilstrekkelig klar og forståelig 

 
• Det foreslåtte utdanningstilbud for politiske ledere i samarbeid med Universitetet i 

Agder, bør være for ”folkevalgte” – i stedet for ”politiske ledere” 
 

• Forslag om å ta inn avsnitt mot diskriminering, og for bedre integrering av flyktninger, 
asylsøkere og innvandrere 

 
• Forslag om å forsere jernbaneplanleggingen på Sørlandet, slik at landsdelen kan ligge 

langt fremme når Norges nye hurtigtogsystem skal bygges ut. Denne planleggingen 
bør skje i sammenheng med valg av trace for ny stamveg. Ny hurtitogtrace på 
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Sørlandet bør ligge der hvor folk bor, det vil si langs kysten mellom Arendal og 
Flekkefjord. 

 
• Forslag om å arbeide for at lokale stasjoner ikke nedlegges, slik at miljøvennlige 

tilbud kan benyttes. 
 

• Forslag om at unødvendig omfattende motorveiprosjekt ikke må bygges, noe som 
innebærer at det er tilstrekkelig med 3-felts veg med midtdeler mellom Søgne og 
grensen mot Rogaland. 

 
9. Valg/valgnemnda 

 
Valgkomiteen la fram sitt forslag: 
 
Leder:  

Trond Birkeland  gjenvalg for ett år 
 
Trond Birkeland ble enstemmig valgt. 
 
Styremedlemmer: 
 Sigurd Bjørn Kastrud  Velges for 1 år 

Unn Liestøl Larsen  Velges for 1 år 
Stein Inge Dahn  Velges for 2 år 
Inger Bentsen   Velges for 2 år 

 
Årsmøtet fremsatte forslag om at følgende styremedlemmer også velges i tillegg: 
 Ingvild Wetrhus Thorsvik Velges for 2 år 
 Pål Ousland Holte  Velges for 2 år. 
 
Alle ble enstemmig valgt. 
 
Varamedlemmer: 

1. Torgrim Olsen 
2. Finn Røiseland 
3. Lise Hoff 

 
Alle ble enstemmig valgt. 

 
Kasserer Unn Liestøl Larsen og Revisor Leif Hoven gjenvalg for 1 år 
 
Begge ble enstemmig valgt. 
Årsmøtet gav styret i oppdrag å konstituere seg selv, og vedta øvrige verv 
 

10. Kommunevalgkamp 2011 - Innspill 
 
Styret skal fungere som valgkamputvalg og er ansvarlig for å utarbeide program. 
 

11. Vel hjem 
Leder takket for fremmøtet og ønsket alle vel hjem. 


